
P R O T O K Ó Ł  Nr 4/2015 

 

z IV Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie 

odbytej w dniu 23 stycznia 2015r. 

 
 = = = = = = = =  

 

       W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, jak w załączonej liście obecności oraz zaproszeni 

goście. 

 
Porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta o pracy w okresie między sesjami. 

4. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Miejskiej w Ulanowie na 2015r. 

5. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Ulanowie na 2015r.  

6. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy i Miasta Ulanów. 

7. Uchwalenie budżetu Gminy na 2015r. 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady Miejskiej,  

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

8. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów 

jednostek pomocniczych gminy. 

9. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej 

diety dla Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

10. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i 

wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Ulanowie. 

11. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

Przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych za udział w pracach 

Rady Miejskiej Ulanów. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

= = = = = = =  

 

Ad.1 

 IV Sesję Rady Miejskiej w Ulanowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward 

Małek. Przywitał wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest władna 

podejmować wiążące uchwały.  

 

Ad. 2 

Protokół z poprzedniej Sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

Burmistrz Stanisław Garbacz udzielił informacji o pracy w okresie między sesjami. 

Brał udział w następujących uroczystościach, spotkaniach: 

- w Jasełkach w Wólce Tanewskiej zorganizowanych przez PSP w Wólce Tanewskiej, 

- w Jasełkach w Bielińcu zorganizowane przez Towarzystwo Przyjaciół Wsi Bieliniec, 



- w posiedzeniu Komisji Oświatowej Rady Powiatu zorganizowanym przez radnych powiatowych 

naszej gminy. Komisja miała miejsce u nas na sali narad. W Komisji tej brali udział przedstawiciele 

powiatu i naszej gminy zaproszeni przez Przewodniczącego Powiatowej Komisji Oświaty. Tematem 

komisji było tworzenie na nowo jeszcze istniejącego Liceum Ogólnokształcącego w Ulanowie, szkoły 

średniej, 

- w konwencie wójtów, burmistrzów. Tematem Konwentu był wybór przedstawiciela z naszego 

powiatu do Stowarzyszenia Samorządu Terytorialnego w Rzeszowie, 

Wyjazdy: 

- do  Harasiuk wspólnie z Prezesem ZUK w Ulanowie celem rozmów na temat odtworzenia przejścia 

granicznego,  

- do Rzeszowa wspólnie z Panią Skarbnik w celu podpisania aneksu do zawartej wcześniej umowy, 

- do Niska wspólnie z radnymi powiatowymi w celu ustalenia inwestycji jakie będą prowadzone przez 

powiat na terenie naszej gminy. Myślę, że idzie wszystko w dobrym kierunku aby wspólnie z 

powiatem realizować u nas inwestycje. 

Inwestycje: 

- obecnie idzie jedna inwestycja – jest remontowane zaplecze kuchenne w Gminnym Centrum Kultury 

w Ulanowie, 

- ZUK w Ulanowie przeprowadził przetarg na wybór firmy celem remontu przepompowni, startowało 

kilka firm, jesteśmy w trakcie rozstrzygnięć. Najtańsza firma nie spełnia kryteriów. 

- ogłosiliśmy trzy konkursy ofert:  

1) na świadczenie usług geodezyjnych – było 7 ofert wygrali pan Niedziniak  i pani Dul z Zarzecza, 

2) na wycenę nieruchomości gminnych – było 4 oferty, wygrał pan Bereza z Niska, 

3) na wykonanie decyzji o warunkach zabudowy – było 7 ofert, wygrała pani Sibiga z Wólki 

Tanewskiej. 

Ad. 4 

Pan Edward Małek odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 

2015r. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 5,  

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej odczytali projekty planów pracy swoich 

komisji.  

Przy przedstawianiu planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sporu i Spraw Socjalnych pan radny R. 

Pokora zwrócił uwagę, aby spotkanie z klubami sportowymi i stowarzyszeniami miało miejsce na 

początku roku. Przewodniczący Komisji powiedział, że spotkanie to będzie na początku roku. Będzie 

to uzależnione od terminu Komisji, ale zasadne jest i to rozumiemy, aby to spotkanie było na początku 

roku, przed rozpoczęciem sezonu. Pan Burmistrz rzucił hasło, aby utworzyć jeden odrębny klub 

sportowy gminny, aby był mocniejszy. Proszę się zastanawiać i proszę o decyzje. Nic na siłę, ale 

uważam, że pomysł radnego powiatowego K. Wołoszyna jest dobrym pomysłem i należy spróbować.  

Przy odczytywaniu projektu planu pracy komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska radny R. Pokora zaproponował, aby dołożyć spotkanie z 

przedstawicielami zarzadzania kryzysowego /powiatowe i gminne/. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy i Miasta Ulanów 

przedstawiła pani Skarbnik. Pani Skarbnik przypomniała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej szczegółowo został omówiony projekt tej uchwały. 

WPF jest opracowywana łącznie z uchwałą budżetową. Jest to tabelaryczne zestawienie budżetu. WPF 

opracowuje się na dany rok kalendarzowy i na kolejne trzy lata. Jeżeli okres spłaty kredytu jest 

dłuższy to wówczas na okres spłaty kredytu. W naszym przypadku WPF jest opracowany do 2020 

roku. Projekt WPF wysyła się do RIO, która to wydaje opinię. Projekt w sprawie WPF został 

pozytywnie zaopiniowany przez RIO. Również pozytywnie Regionalna Izba Obrachunkowa 

zaopiniowała możliwość sfinansowania deficytu przedstawionego przez gminę Ulanów na rok 2015.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 



Ad. 7 

Uchwalenie budżetu Gminy i Miasta na 2015 rok: 

- uchwałę budżetową omówiła pani Skarbnik. Szczegółowo projekt budżetu został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji. Pani Skarbnik przedstawiła wysokość dochodów w tym dochody 

własne gminy i wysokość wydatków, w tym najważniejsze inwestycje, omówiła też autopoprawki do 

projektu budżetu, 

- opinię Komisji Rady Miejskiej odczytał Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania. 

Była to pozytywna wspólna opinia komisji, 

- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do przedstawionego projektu uchwały budżetowej 

odczytała pani Skarbnik. Jest to opinia pozytywna.  

Uchwała budżetowa została przyjęta jednogłośnie.  

 

Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu. Zaznaczył, że będą konieczne zmiany w trakcie roku, 

będzie się starał pozyskiwać środki z zewnątrz i zmniejszyć deficyt. 

 

Ad. 8 

Uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych gminy omówił 

Burmistrz. Zaznaczył, że w uchwale jest wyznaczony termin do przeprowadzenia wyborów do końca 

marca, ale z uwagi na to, że do 15 marca jest płatna I rata podatku, a wcześniej trzeba roznieść nakazy 

podatkowe zasadne jest aby ci sami sołtysi roznosili nakazy i zbierali podatki. Sołtysi mają inkaso za 

pobór podatków zaś nakazy roznoszą bez opłaty. Dlatego dołożone zostaną starania, aby zebrania na 

wioskach odbyły się w lutym.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Ad. 9 

Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej diety dla Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej odczytał Przewodniczący Rady. Zaznaczył, że projekt 

uchwały był omawiany na komisjach i zostały przegłosowane wnioski za podanymi propozycjami.  

Uchwała została poddana pod głosowanie: 

za – 11 

wstrzymujące – 3  

przeciw – 1  

Ad. 10 

Uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w 

Ulanowie odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej. Dyskusje nad projektem uchwały odbyły się na 

komisjach. 

za – 9 

przeciw – 2 

wstrzymujące – 4 

Ad.11 

 

Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla Przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych za udział w pracach Rady Miejskiej Ulanów odczytał Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Dyskusje nad projektem uchwały odbyły się na komisjach. 

za – 13 

przeciw – 1 

wstrzymujące – 1 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i zapytania 

P. S. Przemykalski – proszę o udzielenie informacji jakie są efekty wyjazdu do Harasiuk 

       - jakie są plany Powiatu odnośnie prac na terenie naszej Gminy 

 

Burmistrz - w Harasiukach byłem z prezesem ZUK, w gminie Harasiuki w tej chwili odbywają się 

zebrania w sprawie wyborów do jednostek pomocniczych. Są te zebrania na ukończeniu i będzie 

wiadomo jakie będzie stanowisko wiosek. W poniedziałek mamy mieć odpowiedź od wójta z 



Harasiuk. Rozmawiałem też z prezesem LGD, gdyż jeżeli wniosek ten nie byłby zrealizowany LGD 

będzie miało niewykorzystane środki. Mają ze swojej strony przekonywać wójta Harasiuk do 

realizacji tego projektu. Myślę, że zadanie uda się zrealizować.  

 

Burmistrz - plany inwestycyjne Powiatu: rozmawialiśmy z panem Starostą w dwóch kwestiach, jedna 

kwestia dotyczy bezpośrednio Ulanowa  - mostu i drogi od mostu do Kolonii. Jeżeli chodzi o most jest 

nośność ograniczona do 15 ton. Są zakłady drzewne, do Ulanowa jest problem z dojazdem. Każdy 

mówi, że trzeba pomóc, aby zakłady funkcjonowały, ale nic się w tym temacie nie robi. 

Przystąpiliśmy do rozmów, ja zaoferowałem ze strony naszego budżetu, że wykonanie projektu na 

podniesienie nośności sfinansujemy w 50%, tak aby ta współpraca była na zdrowych relacjach. 

Zapewnienia ze strony Starostwa są, że ten projekt będzie możliwie szybko wykonany.  

Rozmawialiśmy też o chodniku przy drodze powiatowej w Kurzynie. Propozycja nasza była taka, aby 

koszty budowy chodnika były po 50%. Rozstaliśmy się z tym, że  będzie ma przygotowany projekt  

uchwały, aby na kolejnej Radzie Powiatu została podjęta uchwała o przekazaniu inwestycji gminie. 

Myślę, że my tez na kolejnej sesji będziemy podejmować uchwałę o przyjęciu tego zadania do 

realizacji. 

 

P. M. Grzybowski – czy coś nowego wiadomo na temat regulacji rzeki Jaruga, 

     -  kamień na drogę  Gliniance. 

 

Burmistrz - Kamieniem interesuje się pani z Glinianki, jest ze mną w stałym kontakcie. Kamień 

będzie przywieziony, termin pani ma uzgodnić z firmą. 

 

Burmistrz - Sprawa Jarugi: Na tą chwilę nie ma decyzji środowiskowej na wykonanie konserwacji 

Jarugi. Jest nałożony raport. Podkarpacki Zarząd Urządzeń i Melioracji Wodnych w Rzeszowie 

opracowuje ten raport, ale go jeszcze nie ma. Myślę, że teraz na początku roku jest dobry moment, aby 

jechać do zarządu i rozmawiać, aby przyspieszyć opracowywanie dokumentacji. W zeszłym roku były 

nawet pieniądze w Podkarpackim Zarządzie Urządzeń i Melioracji Wodnych, ale nie udało się 

wykorzystać. Takie są przepisy, że nawet aby przeczyścić czy wykosić trawę w rzece, a właściwie jest 

to rów melioracyjny, bo jest szerokości ok. 2 m trzeba opracowywać decyzję środowiskową, a nawet 

raport. Jest to długotrwałe, i nie jest to łatwa sprawa.  

 

P. R. Pokora – jakie są propozycje w sprawie Liceum w Ulanowie. 

 

Burmistrz - Liceum w Ulanowie: były rozmowy, ważnym punktem tych rozmów jest budowa dobrego 

klimatu wokół liceum. Przewodniczący Komisji Oświaty Rady Powiatu powie pewnie więcej na ten 

temat.  

 

P. J. Bryła – zwrócił się z wnioskiem do radnych. Dostałem prośbę o dofinansowanie dojazdu na 

basen uczniów na kwotę 3 tys. zł. Organizatorzy wyjazdu prosili mnie, aby przedstawić radnym 

sprawę i aby radni ewentualnie zadecydowali o zabezpieczeniu 3 tys. zł. na ten cel w okresie jesienno 

zimowym.  Ponieważ są to dzieci z całej gminy uważam, że zasługują na to aby te 3 tyś. zł na rok 

przeznaczyć. My z pieniędzy samorządu zadeklarowaliśmy, że kwotę 1 tys. zł dopłacimy, ale dla nas 

to jest i tak duża kwota. Co roku jest ten sam problem, dzieci wykruszają się w trakcie roku z powodu 

braku pieniędzy na dojazd.  

 

Burmistrz - Dofinansowanie do basenu: dajemy rokrocznie dofinansowanie na basen. Tak na szybko 

mamy policzone, że w ubiegłym roku daliśmy 2 tys. zł. Nie stoi nic na przeszkodzie aby w tym roku 

była to kwota 3 tyś. zł. Nie będzie to jednak dofinansowanie do jednej szkoły, ale dla wszystkich szkół 

z terenu naszej gminy. Może być nawet trochę więcej niż 3 tys. Każda szkoła otrzymywała 

dofinansowanie. 

 

 

P. J. Wójtowicz – Sołtys Bieliny – mam prośbę, aby przystanek w Bielinach wyremontować. Szyba 

została zabrana przed Sylwestrem, aby się nie stłukła i jeszcze nie jest zamontowana. 



 

Burmistrz - Przystanek został uszkodzony i sprawca uciekł. Dobrze się stało, że przynajmniej nie 

wybił szyby, gospodarka komunalna zabezpieczyła szybę. Zostanie to jak najszybciej zrobione, nie 

wiem czy uda się na miejscu wyprostować wiatę czy będzie trzeba rozmontować i zabrać na zakład. 

 

P. K. Chmielowski – dalej jest problem z oświetlenia w porcie. Lampy w porcie gasną o godz. 20.15, 

w mieście w Ulanowie o 23.15. Tak zgasły przynajmniej wczoraj. 

 

Burmistrz - oświetlenie w Ulanowie gaśnie o 23.15 i to jest wystarczająca pora. I tak będzie gasło. 

Zakłady pracy w Ulanowie kończą pracę o 23.00. Myślę, że 15 minut jest wystarczająco, aby 

wyjechać z Ulanowa.  

P. K. Chmielowski: rozmawialiśmy o tych, co dojeżdżają samochodami ze Stalowej Woli. Tak do 

godz. 23.30 byłoby bardzo dobrze. 

Burmistrz- światło ponownie zaświeca się o godz. 00.00 i gaśnie o godz. 0.30. Trzeba zdecydować, 

czy ma się zaświecać później. Pracownik Urzędu-Piotrek kontaktował się z osobami, które 

przychodziły z interwencjami, jak się zmieniły godziny  i takie godziny im odpowiadały. Nie chcę 

nikomu robić na złość, wręcz przeciwnie chcę, aby każdy był zadowolony. 

P. R. Pokora - Ja zgłaszałem, aby się świeciło do 23.30 

Burmistrz- wiem, że chcielibyście aby w Ulanowie świeciło się do 24 albo jeszcze później. We 

wioskach świeci się do godz. 22.15. W Ulanowie o godzinę dłużej. Proszę mnie zrozumieć, jeżdżę na 

zebrania również do innych miejscowości nie tylko do Ulanowa. Na zebraniu w Wólce Bielińskiej 

było powiedziane, że cały Ulanów oświetlony świątecznie kosztem innych wiosek. Nie zaświecę w 

Ulanowie więcej niż potrzeba. 

Oświetlenie w porcie chcielibyśmy, aby święciło się do 22.00 i tak będziemy ustawiać. W lecie można 

pomyśleć o tym, aby się święciło dłużej.  

 

P. A. Grzybowska podziękowała w imieniu mieszkańców za założenie lampy w Wólce Bielińskiej, o 

którą wnioskowała. 

 

P. Przewodniczący E. Małek – pytanie do radnego powiatowego. Jak wygląda teraz budżet powiatu, 

czy jest w miarę równo rozłożony na poszczególne gminy. 

 

P. J. Bronkiewicz – radny Rady Powiatu – wiadomo, że zmieniła się władza w powiecie, a budżet 

mamy dziedziczony, wielkich ruchów w demontażu budżetu nie mamy. Są zaplanowane inwestycje do 

wykonania, które obligatoryjnie trzeba kontynuować. Poprzednie władze zaplanowały tak budżet, że 

na gminę Ulanów przeznaczono ok. 40 tys. zł, na wykonanie dokumentacji na drogę Bukowina – 

Ryczki. Dla porównania dla gminy Harasiuk zaplanowano ok. 5 milionów zł. Widać tu dysproporcję. 

 

Liceum: uchwała budżetowa trochę wiąże nam ręce. Z panem Karolem odbyliśmy szereg spotkań 

odnośnie planu dotyczącego przywrócenia pozycji liceum bądź szkoły średniej. Pan radny powiatu 

przedstawił, że główną koncepcją jest utworzenie liceum o profilu piłkarskim, zintegrowanie z 

profilami mundurowymi i profilem ogólnym. Przedstawił też, że ze względu na obecną złą bazę 

szkoły są trudności w przedstawianiu oferty edukacyjnej przyszłym uczniom. Szkoła jest obecnie 

bardzo słabo wyposażona, wiele rzeczy zostało po zlikwidowaniu liceum zabrane przez Powiat. 

Poinformował, że ustalił  z panem Starostą, że jeżeli uda się nabór uczniów do jednej lub dwóch klas 

to wówczas przywrócona zastanie szkoła do budynku powiatu, zajmowanego przez szkołę przed jej 

likwidacją i będzie szkoła doposażona. Część rzeczy, które można będzie odzyskać zostanie z 

powrotem przekazana do szkoły w Ulanowie. Jeżeli będą uczniowie chętni do zamieszkania w 

internacie powiat będzie się przymierzał do wyrobienia dokumentacji do remontu budynku internatu. 

Przede wszystkim chodzi teraz o stworzenie dobrego klimatu wokół szkoły. Wieloletnie działania były 

w kierunku likwidacji szkoły średniej w Ulanowie. Poprosił wszystkich o pomoc w tworzeniu szkoły 

średniej.  

 



Burmistrz poprosił, aby nie rozdrapywać starych ran. Obecni nasi radni są w stanie dużo w powiecie 

zmienić. Trzeba cierpliwości, nie można pochopnie decydować, ale ta cierpliwość musi się gminie 

Ulanów opłacać.  

 

P. S. Przemykalski – lampa w Kurzynie na krzyżówkach nie świeci się od dwóch tygodni. 

Próbowałem sam zgłaszać do elektryków, zgłaszałem też do pracownika w urzędzie, ale na razie 

skutku nie ma. Proszę o zadziałanie burmistrza w tej sprawie.  

Radny poprosił też o namalowanie linii osi przynajmniej na drodze od Czekaja w kierunku Biłgoraja. 

Byłoby to bardzo pomocne dla kierowców. Zgłaszałem to już w poprzedniej kadencji.  

 

P. K. Wołoszyn radny powiatu – jestem po rozmowie z panem dyrektorem Lachem, na pewno 

zostanie to wykonane w tym roku, na wiosnę. 

 

P. R. Pokora stwierdził, że należy wykorzystać szansę dla liceum w Ulanowie z tego co się dzieje na 

Ośrodku Wypoczynkowym. Były rozmowy z trenerami lekkoatletyki w kierunku szkoleń u nas. 

Lekkoatletyka jest tańsza od piłki nożnej. Na Polski Związek Lekkoatletyki będą nakłady finansowe 

na inwestycje, na obiekty. W lekkoatletyce są szanse, takich obiektów jeszcze nigdzie nie ma. Jest dla 

nas czas do szybkiego działania. Trzeba się zastanowić jako rada jako, gmina co chcemy zrobić w 

kierunku rozwoju gminy. Cały czas coś robimy, a wszystko to nie funkcjonuje, np. muzeum. Kto 

pierwszy podpisze umowę ze związkiem będzie miał wyłączność na szkołę z programem 

lekkoatletyki.  

 

P. J. Bronkiewicz poprosił radnego Pokorę o zorientowanie się ilu na dzień dzisiejszy może być 

uczniów chętnych na lekkoatletykę.  

 

P. K. Wołoszyn radny powiatu przedstawił radzie, że ma problem z wykorzystaniem sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół w Ulanowie do treningu chłopców z grupy orlika. Nie maja treningów 

od 19 do 29 stycznia bo sala jest wynajęta dla uczniów spoza gminy. 

 

Burmistrz stwierdził, że nie może być tak, aby sala była wynajmowana na zewnątrz, a nasi uczniowie 

nie mają wówczas dostępu. Nasi uczniowie muszą mieć naszą salę dostępną, a dopiera w następnej 

kolejności można wykorzystywać salę w celach zarobkowych. 

 

P. M. Świercz sołtys wsi Dąbrowica zwrócił się do radnych powiatowych o drogę powiatową Kurzyna 

- Dąbrowica. Jest to 200m i jest przepaść, pobocza zostały zebrane i cisza w tym temacie. 

 

Burmistrz zauważył, że jeśli w tym roku nie uda się zrobić tego kawałka drogi, to w przyszłości 

będzie trzeba wszystko robić, aby naprawić całą tą drogę do mostu. Jest to najgorszy odcinek drogi na 

całej naszej gminie. 

 

P. J. Bryła zapytał, czy pieniądze, które samorząd przeznaczył na basen dla ZS w Ulanowie można już 

na ten cel przekazać. Samorząd wprawdzie nie ma jeszcze tych pieniędzy, ale jak będą to zostaną 

wówczas potrącone. Czy może przekazać organizatorom wyjazdu uczniów na basen, że gmina im 

pomoże. 

 

Burmistrz poinformował, że oczywiście 1 tyś. zł, który samorząd przeznaczył na basen można 

wykorzystać już teraz. Zwrócił się do pani Skarbnik, aby pieniądze te zostały uruchomione od ręki. 

  

P. K. Wołoszyn zaproponował, aby pieniądze za wynajem sali gimnastycznej w ZS w Ulanowie 

szkoła przeznaczyła na wyjazdy na basen. 

 

Burmistrz – lekkoatletyka: 

Lekkoatletyka na ośrodku wypoczynkowym nie może być finansowana z budżetu gminy. To jest 

niedopuszczalne. Ja odpowiadam za budżet, za wydatki w gminie i nigdy się na to nie zgodzę. Może i 

lekkoatletyka jest tańsza niż piłka nożna. Każdy sposób jest dobry jeśli tylko będą chętni na dany 



kierunek. Jeśli będą chętni na kierunek lekkoatletyki trzeba poprawić bieżnie na stadionie, trzeba 

poprawić tor do skoków. Wiem, że są środki finansowe i można ubiegać się o środki finansowe, 

można zrobić ekstra bieżnie w Ulanowie, ale dla kogo. Ja osobiście nie widziałem aby ktoś biegał.  

Przyjeżdżają do nas lekkoatleci, przeważnie chodziarze. Można ich obserwować na odcinku Ulanów – 

Dąbrowica – Dąbrówka. Można jeszcze próbować coś im stworzyć, np. przy zbiorniku retencyjnym. 

Wszystko można zrobić, ale musi być dla kogo. Postarajmy się najpierw o chętnych do szkoły, a 

później będziemy tworzyć bazę pod dany sport. 

 

P. S. Wraga sołtys wsi Bukowina – obiecał pan burmistrz, że wyrówna nam kamieniem plac obok 

przystanku, przypominam się o tym.   

 

Burmistrz – kamień na przystanek był już wożony i może jeszcze być przywieziony. Była propozycja, 

że kamień zostanie przywieziony jeśli go ktoś rozrzuci i nie było chętnych. Musi być tak jak w innych 

miejscowościach, nie można w Bukowinie zrobić wyjątku. 

 

P. S. Wraga – nic mi na ten temat nie wiadomo. Jeśli będzie kamień przywieziony proszę dać mi znać 

i ja przypilnuję aby odpowiednio był rozrzucony tak, aby nie było dużo roboty. 

 

P. A. Grzybowska  - odnośnie sali gimnastycznej. Pracuję w tej szkole, wprawdzie nie zajmuję się 

finansami, ale pytam o jakie godziny wynajmu sali chodzi. Sala zajęta jest od godz. 16, czy to tak 

bardzo koliduje. Jestem w szkole bo mam próby i wiem jak sala jest zajęta. 

P. K. Wołoszyn twierdził, że sala jest zajęta od godz. 15.00 do 18.00. Rozmawiałem dwukrotnie z 

panią dyrektor i taką odpowiedź otrzymałem.   

 

Burmistrz powiedział, że nie ma sensu przemawianie się na temat sali. Sala musi być dla uczniów z 

naszej gminy dostępna w pierwszej kolejności. Kolejnym razem proszę się zwracać do szkoły na 

piśmie, kiedy sala ma być wolna. 

W najbliższym czasie planujemy zebranie z dyrektorami wszystkich szkół, ten temat też poruszymy. 

  

P. M. Grzybowska – podziękowała za lampę przy drodze w Hucie Deręgowskiej, która była zrobiona 

przed Sylwestrem, podziękowała za materace dla dziewczyn, które ćwiczą akrobatykę gimnastyczną. 

 

Na przystanku jest zerwana jedna cześć dachu.  Jest zabrana aby nie zginęła. 

 

Panowie radni powiatu chodnik przy drodze powiatowej, osiem lat bez skutku. Mam nadzieje, że przy 

obecnych zmianach może nie w tym roku, ale w następnym dojdzie do skutku.  

 

Burmistrz - w tym roku, jak się uda będzie zrobione ok. 50m chodnika, od kościoła do pani 

Grzybowskiej. 

Przystanek na Hucie był już poprawiany, ale jest ponownie uszkodzony. Zrobimy ten przystanek.   

 

P. R. Pokora – zwrócił się do radnych powiatowych. Wiem, że projektowana jest droga do Kolonii. 

Moim zdaniem projekt powinien być zrobiony z pasem pobocza. Biorąc pod uwagę europejską 

ścieżkę rowerową pas powinien być, ruch jest tam duży. 

 

P. J. Bronkiewicz - projekt na drogę nie jest robiony, nie był w ogóle zaplanowany. Jest 

zaprojektowana trasa rowerowa w ramach Polski Wschodniej. Jeżeli chodzi o drogę trwają rozmowy, 

zaangażowany w to jest głównie pan burmistrz. 

 

Burmistrz – Muszę ostudzić zapały, ta droga w tym roku nie będzie zrobiona i most również. W tym 

roku jeżeli będą zrobione projekty to będzie duży sukces. Planowane jest wykonanie tych inwestycji 

korzystając z 1% rezerwy ministra na przyszły rok – nabór do 15 lutego przyszłego roku. Jeśli to się 

uda to trzeba pogratulować dwóm naszym radnym, bo to sukces jaki nie był do osiągnięcia przez dwie 

kadencje, od kiedy jestem burmistrzem. Burmistrz poinformował, że proponował współpracę przy 

realizacji tej drogi byłemu Starości i Burmistrzowi Rudnika.  



 

P. Przewodniczący Rady E. Małek -  w czasie kampanii był poruszany temat kładki na Sanie w 

Bielinach. Na Sanie kończy się droga. Jest to droga powiatowa. Proszę, aby jeżeli będzie na ten temat 

rozmowa poruszyć realizacje tej inwestycji. 

 

Burmistrz zauważył, że temat kładki na Sanie jest tematem bardzo trudnym. Aby podjąć się tego 

tematu musi być dobra wola trzech podmiotów: Powiatu, Gminy Rudnik i Gminy Ulanów. W ramach 

projektu Błękitny San są do zagospodarowania środki i byłby ten temat realny do zrobienia. 

 

P. Przewodniczący wspomniał również o chodniku w Bielinach.  

Burmistrz – droga w Bielinach i chodnik to tematy bardziej możliwe do zrealizowania.  

 

P. D. Kozioł - W sprawie oświetlenia w Dąbrówce. Proszę o uzupełnienie oświetlenia odcinek 

pomiędzy panem Andrasikiem i panem Martyną – jeśli jest to możliwe. Oświetlenie też przy Domu 

Ludowym. 

Burmistrz poinformował, że jest to złożony temat. Trzeba zrobić projekt, musimy wystąpić do zakładu 

energetycznego o warunki. Może wyrobilibyśmy się do jesieni, a może i nie.  

Światło przy Domu Ludowym jest tematem bliższym do zrealizowania. Projekt na lampy hybrydowe, 

który złożyliśmy wspólnie z gminą Jarocin i gminą Krzeszów jest na pierwszym miejscu listy 

rezerwowej. Wybieramy się do Urzędu Marszałkowskiego aby rozmawiać o tym projekcie. 

Prawdopodobnie istnieje możliwość wykonania tego zadania, ale trzeba zaryzykować i wyłożyć swoje 

pieniądze, a później wystąpić o zwrot. Jeżeli będzie cień szansy, a najlepiej zapewnienie to wykonamy 

to zadania z własnych pieniędzy. W Dąbrówce lampa przewidziana była przy Domu Ludowym. 

 

P. W. Otto - Korzystając z tego, że na Podbuku stawiają nowe słupy, może wykorzystałby ten moment 

i dołożył tam lamp. Wcześniej słupy stały na łąkach, teraz są przy drodze więc jest taka możliwość. 

 

Burmistrz- jest to temat możliwy, jeżeli będą stały słupy zawiesimy lampy.   

 

P. R. Pokora – przy projektowaniu oświetlenia czy jest możliwość dołożenia linii energetycznej, aby 

co druga lampa się świeciła i aby była możliwość podłączenia lampy, jak będzie taka potrzeba. 

 

P. W. Piędel – można tak zrobić, ale zakład energetyczny nie chce dawać dodatkowych przewodów, 

zrzuca te koszty na gminę.  

 

Burmistrz poinformował, że zakład energetyczny chce się wycofać z utrzymania i konserwacji 

oświetlenia ulicznego. Byłem w Stalowej Woli w zakładzie energetycznym aby zmienić przyłącze do 

świetlicy wiejskiej w Wólce Bielińskiej. Została tam zamontowana nagrzewnica, aby można było 

przez cały rok korzystać z sali ogrzanej. Będzie to przyłącze w Wólce zmienione. Przy okazji 

dowiedziałem się, że zakład energetyczny chce wyzbyć się pracowników zatrudnionych na 

utrzymaniu ruchu. Chcą doprowadzić do tego, żeby ogłaszać przetarg na utrzymanie. My jeszcze nie 

dostaliśmy wypowiedzenia, ale gmina Jarocin już takie otrzymało.  

Burmistrz poruszył też temat Policji w Ulanowie. Jest omawiana możliwość przeniesienia Komisariatu 

Policji z Rudnika do Ulanowa.  

  

Ad. 13 

 Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie.        

 

Protokołował: Magdalena Hasiak 

 


